
Socia!demokraterna 

Regionfullmäktigefråga- Framtiden för Odensala hälsocentral 
Ställd till Tom SHverklo {C) eller annan representant för det blågröna styret 

I verksamhetsplanen för Hälso- och sjukvårdsnämnden återfinns målet att Torvalla 
Hälsocentral ska återinrättas under 2022 vilket är mycket glädjande. Men de fattade 
besluten innebär också en hel rad frågetecken angående framtiden för patienterna 
och personalen vid Odensala hälsocentral. 

Det är dokumenterat att nuvarande lokaler för Odensala hälsocentral är i mycket 
dåligt skick och delar av verksamheten bedrivs nu i tillfälliga moduler. 

Under den utredning om primärvårdens struktur i Östersund som genomfördes 
under 2020 förordade vi Socialdemokrater en ny HC i Torvalla, att den skulle 
dimensioneras för att under en tid avlasta Odensala HC, samt att regionen skulle 
fortsätta utreda placeringen av en ombyggd eller ny Odensala HC. 

Det blågröna förslaget som vann omröstningen i nämnden var dock att "Odensala 
HC verksamhet flyttas och att det mest effektiva alternativet i Odensala/Torvalla 
byggs/hyrs utifrån antal invånare som bor i närheten och tillgänglighets anpassas." 

Med anledning av detta är min fråga 
- V ad kommer hända med Odensala hälsocentral? 
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